
 

PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Rady Naukowej Dyscypliny 

AUTOMATYKA, ELEKTRONIKA I ELEKTROTECHNIKA 

Politechniki Koszalińskiej 

     w dniu 3.11.2022 r. 

 

 

 

Posiedzenie Rady Naukowej Dyscypliny AEiE otworzył przewodniczący Rady prof. dr hab. inż. 

Krzysztof Rokosz.  
 

Przewodniczący Rady potwierdził prawomocność posiedzenia Rady Naukowej Dyscypliny AEiE  

w dniu 3.11.2022 r. oraz przedstawił członkom Rady proponowany porządek obrad.  
W czasie posiedzenia głosowania odbywały się z użyciem systemu informatycznego eSesja. 

 

Rada Naukowa Dyscypliny AEiE 

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych 

17 15 
 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Opinia Rady Naukowej Dyscypliny AEiE w sprawie zakupów realizowanych z pochodzących, 

niewykorzystanych środków z projektów badawczych. 

2. Opinia Rady Naukowej Dyscypliny AEiE w sprawie podejmowania przez dziekana decyzji 

związanych z zagospodarowaniem środków z rezerwy dziekana.   

3. Sprawy różne. 

 

 

 

Ad.1. Dziekan, K. Rokosz poprosił członków Rady Naukowej Dyscypliny AEiE o wyrażenie opinii 

w sprawie propozycji zagospodarowania niewykorzystanych środków z projektów badaw-

czych PK, z subwencji na rok 2022. 

  

 Do 2 listopada 2022 r. zbierano wnioski dotyczące zagospodarowania przesuniętych środków 

z projektów badawczych PK na rezerwę dziekana.  

 Środki muszą zostać wykorzystane do końca 2022 roku. 

  

 Dziekan, K. Rokosz omówił złożone wnioski na zakup lub dofinansowanie zakupu środków 

trwałych i poprosił o dyskusję.  

 Propozycje zakupu środków trwałych umieszczono w systemie informatycznym eSesja. 

 Dyskusja - głos w sprawie zabrali: prof. T. Królikowski, prof. K. Wawryn, prof. Zb. Suszyń-

ski, prof. A. Patryn. 

  

Dziekan zaproponował aby zakupić w pierwszej kolejności laser, który poszerzy możliwości 

badawcze stanowiska pomiarowego a pozostałe propozycje potraktować jako awaryjne.  

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Dziekan K. Rokosz wnioskował do członków Rady 

Naukowej Dyscypliny o głosowanie w sprawie zagospodarowania środków z rezerwy dzieka-

na - propozycja zakupu lasera. 

 

Głosowanie jawne.  

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych Głosujących 

Głosowanie 
Za Przeciw Wstrz. się 

17 15 15 15 - - 
Opinia RND AEiE z dnia 03.11.2022 r. 

 

Odbyło się głosowanie, w wyniku którego członkowie Rady Naukowej Dyscypliny AEiE pozy-

tywnie zaopiniowali propozycję Dziekana K. Rokosza w sprawie zagospodarowania środków  

z rezerwy dziekana i propozycji zakupu lasera. 

 



 

Ad.2. Dziekan, K. Rokosz poprosił członków Rady Naukowej Dyscypliny AEiE o wyrażenie opinii 

w sprawie podejmowania przez Dziekana decyzji związanych z zagospodarowanie środków  

z rezerwy dziekana.   

 Dziekan proponuje, aby środki niewykorzystane z RDz „Finansowanie strategii rozwoju dys-

cypliny WEiI”, można było wydać  bez zwoływania RND, po konsultacjach i za zgodą kierow-

ników projektu. 

 Środki muszą być wydane do końca 2022 roku. 

  

 Wobec braku głosów w dyskusji Dziekan, K. Rokosz wnioskował do członków Rady Nauko-

wej Dyscypliny o głosowanie w sprawie podejmowania decyzji związanych z zagospodaro-

wanie środków z rezerwy bez zwoływania RND. 

 

Głosowanie jawne. 

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych Głosujących 

Głosowanie 

Za Przeciw Wstrz. się 

17 15 15 15 - - 

Opinia RND z dnia 03.11.2022 r.  

Odbyło się głosowanie, w wyniku którego członkowie Rady Naukowej Dyscypliny AEiE  

pozytywnie zaopiniowali propozycje Dziekana, K. Rokosza w sprawie zagospodarowania 

niewykorzystanych środków z rezerwy dziekana bez zwoływania RND. 

 

Ad.3 . Sprawy różne: 

 Dr inż. A. Hapka poinformowała o pracach związanych z wydaniem monografii wydziało-

wych: 

 -monografia jest w trakcie przygotowywania, 

 -w opracowaniu jest okładka, 

 -do końca roku opublikujemy pierwszą monografię, 

 -zbieramy materiały na drugą monografię, 

 -studenci WEiI pod opieką dr. inż. P. Poczekajło i dr. inż. P. Wojszczyka przygotowali artyku-

ły wpisujące się w tematykę elektroniki i informatyki. 

  

 Dr hab. inż. T. Królikowski, prof. PK: 

 -na uczelni wydawane jest czasopismo pt. „Rocznik ochrony środowiska”, które zawiera pu-

blikacje z różnych wydziałów. Redaktorem naczelnym jest dr hab. inż. J. Piekarski, prof. PK. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Rokosz zamknął posiedzenie Rady Naukowej Dyscypliny AEiE. 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Naukowej Dyscypliny AEiE 

 

 

 

Protokołowała: Margita Kucharska    prof. dr hab. inż. Krzysztof Rokosz 

 

 


